

ACTIVITIES IN THE KIDS' ZONE 兒童玩樂區活動



- 1 Mini Car Racing
小型賽車遊戲
- 2 Table Top Shuffleboard
桌上冰壺
- 3 Hungry Turtles
貪吃烏龜玩具
- 4 Fishing Game
釣魚樂玩具
- 5 Space Pinball Electronic
太空電動彈珠機
- 6 Basketball Arcade
投籃遊戲
- 7 Table Top Bowling
桌上保齡球



條款及細則 Terms and Conditions:

- 1) Fun activities held at kids' zone start from 2-6pm on Sat, Sun & Public Holidays.
趣味活動於週六、日及公眾假期下午2時至6時舉行。
- 2) Hotel shall reserve 10 minutes to undergo sanitation and disinfection after each session of mini car-racing game.
The mini car racing game is only applicable for children aged 3 or above and with a maximum of 120cm height requirement.
酒店須於每節小型賽車遊戲完結後預留10分鐘進行消毒。小型賽車遊戲只適用於3歲或以上小童參與，並設有120厘米身高限制。
- 3) Queuing is required for the next game session if applied.
如欲再次參與遊戲，客人須重新排隊以作安排。
- 4) All guests are required to have body temperature checked before entering the kids' zone, wear masks at all times and sanitize hands before and after the activity.
遊戲活動時，所有客人須時刻佩戴口罩，並於進入場地前檢查體溫。所有客人須於遊戲前後消毒雙手。